
 

Zápis 4/2010 
z 8. schůze Ústřední odborné komise chovatelů králíků 

konané dne 11. listopadu 2010 v Lysé nad Labem  

 

 

 
Přítomni: Ing. Josef Blokeš, Dana Caithamlová, Stanislav Kulanda, Petr Sirotek, Jindřich Šíp, Josef 

Vilhelm 

Za RK: Jindřich Snítilý 

Hosté: Václav Mlaskač 

Omluveni: Ing. Josef Zadina, MVDr. Miloslav Martinec 

 

Program schůze:  1/ Zahájení 

2/ Kontrola usnesení z minulé schůze ÚOK 

3/ Zhodnocení příprav na CV v Lysé nad Labem 

4/ Čerpání rozpočtu komise v roce 2010 a příprava rozpočtu na rok 2011 

5/ Různé 

6/ Závěr 

 

 

ad 1) Zahájení: 

Samotné zasedání zahájil přivítáním přítomných předseda ÚOK chovatelů králíků Petr 

Sirotek, který schůzi dále řídil. Následně byl slavnostně předán místopředsedovi komise 

Ing. Josefu Blokešovi malý dárek k jeho významnému životnímu jubileu.  

 

 

ad 2) Kontrola usnesení z minulé schůze ÚOK:  

Provedl tajemník komise Josef Vilhelm, který se vrátil především k plnění úkolů 

z poslední schůze, která se konala při CVMK v Uherčicích. Ing. Josef Blokeš poslal dle 

podkladů od př. Stanislava Kulandy standartové komisi EE návrh na změnu hmotnostní 

stupnice v evropském standardu českého luštiče. Jako úkol trvá napsání odborného 

článku o ZSa. Zatím nebyla provedena úhrada reklamních předmětů z mezinárodního 

školení posuzovatelů králíků v Solenicích. Od některých posuzovatelů ještě nebyl 

vybrán účastnický poplatek. Trvá nezaplacení pohledávky od pořadatele CVMK z r. 

2008, dle zásad pro pořádání CVMK. Tajemník informoval, že Sekretariát ÚV ČSCH 

obdržel návrh doporučující Ing. Josefa Blokeše na kandidáta do ÚV ČSCH. Vyplněný 

dotazník má všechny náležitosti. Bylo splněno zveřejnění informace o uznávacím řízení 

P- chovů králíků na roky 2012 a 2013 v časopise Chovatel, nutno zveřejnit na nových 

webových stránkách ČSCH. Josef Vilhelm oznámil přítomným, že nové webové stránky 

ČSCH byly spuštěny. Nyní je třeba doplnit co nejvíce informací, které jsou zatím stále 

nedostatečné. Tajemník požádal členy komise o případné návrhy na doplnění a 

podklady. Tajemník informoval o zveřejnění výzvy k možnosti pořádat 42. CVMK v 

oblasti Moravy. Předseda Petr Sirotek hovořil o možnosti uspořádání některé CVMK na 

výstavišti v Přerově ve spolupráci s př. Uličným. Tajemník sdělil přítomným, že zatím 

došla žádost o pořádání CVMK v roce 2012 od ZO ČSCH Hodonín. Z důvodu hladkého 

průběhu posuzovaní bude zvážena možnost využít na dalších CV a CVMK 

dobrovolníky z řad chovatelů. Odměnou by jim byla možnost přednostního výběru 

zvířat k prodeji. Tajemník připomněl, že ještě nebyly rozeslány tituly Šampión ČR a 

Mistr ČR z CVMK v Uherčicích. Přítomní berou na vědomí zajištění propagace 

národních plemen na výstavě Náš chov na Výstavišti Lysá nad Labem 7. – 10. října 

2010. 

 

 

 



Usnesení 4/2: Př. Ing Josef Blokeš a Jindřich Šíp, napíšou článek o ZSa, příslíbili i dodání fotek.  

Uhrazení veškerých pohledávek z mezinárodního školení v Solenicích zajistí Ing. 

Blokeš ve spolupráci s tajemníkem do 31. 12. 2010. Nezaplacení pohledávky od 

pořadatele CVMK z r. 2008, dle zásad pro pořádání CVMK, bylo postoupeno ÚRK 

ČSCH. Tajemník zajistí zveřejnění informace o uznávacím řízení plemenných chovů na 

webových stránkách ČSCH. 

 Tajemník pošle správci stránek ke zveřejnění co nejvíce informací. Kopie o zaslání 

správci bude posílána předsedovi ÚOK, popřípadě i dalším členům ÚOK. Na příští 

schůzi ÚOK bude jednáno o konkrétním pořadatelství v roce 2012, popřípadě i 

v dalších letech. Komise doporučuje nejdříve navštívit zájemce a prohlédnout prostory. 

ZO ČSCH Hodonín za ÚOK chovatelů králíků navštíví MVDr. Miloslav Martinec a 

Jindřich Šíp. Zapisovatelům, případně dalším pomocníkům, na CV nebude odepřena 

možnost přednostního prodeje králíka. Př. Mlaskač dodá certifikáty co nejdříve 

k rozeslání. 

 

 

ad 3) / Zhodnocení příprav na CV v Lysé nad Labem: 

Podrobné zhodnocení příprav provedl předseda komise Petr Sirotek, který, kromě 

špatně postavených klecí, poukázal také na nedostatek slámy v klecích. Nespokojenost 

dalších členů se týkala čistoty krmítek a chybějící výzdoby. Na výstavě chyběla zeleň a 

další propagace, případně další doprovodný program. Pořadatel výstavy nereflektoval 

na nabídky na doplnění programu. Př. Kulanda zhodnotil dosavadní péči o králíky na 

výstavě jako nedostatečnou, v porovnání s péčí o králíky v Uherčicích, včetně 

důstojného aranžmá. Př. Mlaskač seznámil s připravovanou schůzkou ÚV s předsedy 

odborností, na které by měli prezentovat  požadavky, připomínky a představy za svojí 

odbornost. Bude to sloužit jako výchozí materiál např. před uzavíráním dalších smluv o 

pořádání výstav apod. Ve svém příspěvku podotkl, že není pro pořadatele vůbec 

jednoduché splnit některé, zejména finanční, požadavky.   

  

  

Usnesení 4/3 : ÚOK chovatelů králíků bude věnovat větší pozornost uzavírání smluv o pořádání výstav   

celostátního charakteru. Případně bude jednat s pořadateli o doplňku smlouvy. Na 

nedostatky bude upozorněn hlavní garant.   

 

 

ad 4) Čerpání rozpočtu 2010 a příprava rozpočtu komise na rok 2011 

Tajemník seznamuje s průběžným čerpáním rozpočtu v letošním roce a s návrhem 

rozpočtu komise na rok 2011. Komise se snaží celoročně šetřit a tím dodržet plánovaný 

rozpočet. Byla projednána otázka odměn pro funkcionáře ÚOK. 

 

Usnesení 4/4 :  Přítomní berou předložené informace o čerpání a návrh na vědomí. Odměny 

funkcionářům budou vyplaceny až podle situace čerpání rozpočtu. Celá ÚOK chovatelů 

králíků jednoznačně souhlasí s přihlédnutím na dodržení čerpání rozpočtu. Do budoucna 

bude zapotřebí hledat jinou formu odměňování. 

 

 

 

ad 5/ Různé:  a/ Tajemník a předseda RK odbornosti Jindřich Snítilý seznamují s vyjádřením Mgr. 

Jana Jirků k odpovědi na stížnost na Klub chovatelů saténových králíků, který souhlasí 

s vyjádřením RK.  

  b/ Tajemník seznamuje s obsahem dopisu od př. Stejskala ohledně hmotnosti ČL. 

 c/ Tajemník seznamuje s dopisem od př. Šilhánka ohledně nevhodného termínu CV, kdy 

se současně koná několik speciálních výstav 

 d/ Tajemník ÚOK seznámil přítomné se stížností př. Kozuba ohledně ztráty králíka 

v Uherčicích 

 e/ Tajemník zdůvodnil, z jakého důvodu nebyly rozdávány propagační předměty 

k výročí. 



 f/ Tajemník požaduje stanovení termínů  schůzí ÚOK na rok 2011 z důvodu lepší možné 

účasti na schůzích. 

 

Usnesení 4/5 a/ Komise bere na vědomí 

 b/ Komise bere na vědomí 

 c/ Komise bere na vědomí  

 d/ Komise doporučila př. Kozubovi obrátit se na pořadatele 40. CVMK 2010 

v Uherčicích 

 e/ Komise bere na vědomí obsah dopisu ohledně propagačních předmětů. 

 f/ Příští schůze komise bude dne  4. 3. 2011 před školením posuzovatelů králíků 

v Čáslavi, kde budou stanoveny pevné termíny na další schůze v roce 2011 

 

 

ad 6) Závěr: Protože již nikdo z přítomných neměl žádné další připomínky, předseda ÚOK chovatelů  

králíků Petr Sirotek veřejně poděkoval za odvedenou práci při přípravách CV 2010 a 

následně jednání ukončil. 

 

   

 

        Petr Sirotek, v.r. 

       předseda ÚOK chovatelů králíků 

 

 

Zapsal: Josef Vilhelm  


